

# RITVER

PAINTS & COATINGS

# FLOOR COATINGS

**Timeless Protection for Floors That Endure**



RAL 1013 - Off White



RAL 1015 - Beige



RAL 1023 - Traffic Yellow



RAL 1005 - Buff Yellow



RAL 6032 - Signal Green



RAL 6001 - Green



RAL 3013 - Red



RAL 5012 - Light Blue



RAL 5017 - Blue



RAL 7047 - Light Grey



RAL 7042 - Traffic Grey



RAL 7045 - Grey



RAL 7037 - Dusty Grey



RAL 7026 - Dark Grey



RAL 9005 - Black

## Floor Coating Systems

**CONCOAT EP100** is a high performance, two component, solvent free self-leveling clear epoxy floor coating. The cured film forms a transparent clear hard coating with excellent adhesion to concrete and granolithic screeds surfaces. **CONCOAT EP100** is used in reception, workshops, kitchens, hospitals, showrooms and 3D designs.

كونكوت إي بي 100 : طلاء ارضيات من مادة الأيبوكسي الشفاف خالي من المذيبات. عند خلط المكونات ينتج سائل عالي السيولة. بعد زمن التصلد (30 دقيقة) يعطى سطح لامع شفاف ذات قوة التصاق عالية ومقاوم للتآكل. يمكن إستخدام كونكوت إي بي 100 فوق المناظر الطبيعية ثلاثية الأبعاد وصلات الإستقبال والمطاعم والمستشفيات في الداخل. للحصول على أفضل النتائج ينصح بعدم الإستخدام قبل واحد اسبوع

**CONCOAT EP150** is a two component, solvent based epoxy resin floor coating. The cured film forms a hard coating with excellent adhesion to concrete, and metal surfaces. **CONCOAT EP150** is available in wide range of colors and in clear grade.

**CONCOAT EP150** provides a hard wearing, easily cleaned and attractive floor coatings in areas where high resistance to chemical attack is required.

**CONCOAT EP150** is suitable for use in production assembly areas, workshops, dairies, soft drinks production and bottling plants, kitchens, showrooms, wet working areas and car parking areas.

كونكوت إي بي 150 : طلاء ارضيات من مادة الأيبوكسي ذات محتوى صلب عالي. عند خلط المكونات ينتج سائل عالي السيولة سهل الطلاء بالرول ويعطى سطح ذات قوة التصاق عالية ومقاوم للتآكل. يمكن إستخدام كونكوت إي بي 150 طلاء للأرضيات الأسمنتية والمعدنية وكما مادة غالقة للمسام فوق الأنكريد الأيبوكسي ومواقف السيارات. للحصول على أفضل النتائج ينصح بعدم الإستخدام قبل واحد اسبوع.

**CONCOAT EP250** is a high performance, two component, solvent free epoxy resin floor coating. The cured film forms a non pours hard coating with excellent adhesion and metal surfaces. **CONCOAT EP250** cures to a glossy, impervious finish which can be easily cleaned. **CONCOAT EP250** is available in a wide range of colors and in clear grade.

**CONCOAT EP250** is a heavy duty traffic floor coating suitable for use in car parking areas, production assembly areas, workshops, dairies, soft drinks production and bottling plants, kitchens and showrooms.

**CONCOAT EP250** provides a hard wearing, and attractive floor coatings in areas where high resistance to chemical attack required.

**CONCOAT EP250** is used as a top coat for concrete and epoxy screed floor to provide a more durable surface and where high impact is desirable.

كونكوت إي بي 250 : طلاء ارضيات من مادة الأيبوكسي خالي من المذيبات. عند خلط المكونات ينتج سائل عالي السيولة سهل الطلاء بالرول ويعطى سطح لامع ذات قوة التصاق عالية ومقاوم للتآكل. يمكن إستخدام كونكوت إي بي 250 طلاء للأرضيات الأسمنتية والمعدنية. يستخدم في مواقف السيارات وورش الصيانة والمحازن والمصانع. للحصول على أفضل النتائج ينصح بعدم الإستخدام قبل واحد اسبوع.

**CONCOAT SL** is a high performance, four component, solvent free epoxy resin self leveling floor coating at various thickness 1.0 - 3.0 mm. The cured film forms a hard coating with excellent abrasion resistance and compressive strength. **CONCOAT SL** cures to a glossy, seamless, impervious finish which can be easily cleaned. **CONCOAT SL** is available in a wide range of colors.

**CONCOAT SL** is heavy duty traffic floor coating suitable for use in polyclinics, kitchens, plants room, laboratories, production assembly areas, workshops, dairies, soft drinks production and bottling plants and showrooms.

كونكوت إس إل : طلاء ارضيات من مادة الأيبوكسي خالي من المذيبات. عند خلط المكونات ينتج سائل عالي السيولة. يستخدم للسماعة العالية حتى 5 م ويعطى سطح لامع ذات قوة التصاق عالية ومقاوم للتآكل. يمكن إستخدام كونكوت إس إل كطبقة سميكة لامعة ذات صلابة عالية. يستخدم في ارضيات المستشفيات والفنادق والمطاعم. للحصول على أفضل النتائج ينصح بعدم الإستخدام قبل 15 يوما.

**ELASTOGUARD PU** is liquid applied two component high solid aliphatic polyurethane content. It is multi layer tough flexible coating system as waterproofing and traffic deck coating.

**ELASTOGUARD PU** is heavy duty traffic floor coating suitable for use in car parking external areas, waterproofing in marine conditions, production assembly areas, workshops, dairies, soft drinks production and bottling plants, kitchens, showrooms and wet working areas.

**ELASTOGUARD PU** a hard wearing, easily cleaned and attractive floor coatings in areas where high resistance to chemical attack is required.

**ELASTOGUARD PU** is used as a top coat for concrete floors as a finish coat.

الإستوجارد بي يو : طلاء ارضيات من مادة البولي يوريثان ذات محتوى صلب عالي. عند خلط المكونات ينتج سائل عالي السيولة سهل الطلاء بالرول ويعطى سطح ذات قوة التصاق عالية ومقاوم للتآكل. يمكن إستخدام الإلستو جارد بي يو طلاء للأرضيات الأسمنتية والمعدنية ومواقف السيارات الخارجية. للحصول على أفضل النتائج ينصح بعدم الإستخدام قبل 15 يوما..

For further information refer to our **Technical Data Sheet**.

**Ritver** manufactures a wide range of construction chemicals including:

**Concrete repairs, Waterproofing, Adhesives & grouts, Protective coatings, Surface treatments.**

# RITVER

PAINTS & COATINGS



## ITALY

Viale Caduti per la Liberta 9  
Monte S. Pietro  
Tel: +39 051 676 1657

## UAE

11th Floor, One Lake Plaza  
JLT, Dubai  
Tel: +971 4 450 4287

## LEBANON

Batroun St., Reaidy Bldg. Hosrayel,  
Jbeil, Lebanon  
Tel: +961 9 791230

## IRAQ

Street 43 - Area 901,  
Karrada, Baghdad, Iraq  
Tel: +964 773 622 1522

## QATAR

Industrial Area St. 44 Gate 40,  
Doha, Qatar  
Tel: +974 441 66100

## OMAN

Ghala Industrial, Khowair,  
Muscat, Oman  
Tel: +968 24 50 3022

## NIGERIA

159b Sinari Daraniju St., Off Adjose  
Adeogun Victoria Island, Lagos, Nigeria  
Tel: +234 90 93933075

## KUWAIT

Industrial Subhan Block 6  
St. 161-Bldg. 6 Alsefat - 13004

## KSA


Eastern Ring Road, Exit 15,  
Hazaz Bldg, Riyadh, KSA.  
Tel: +966 11 810 3697

## CANADA

Loz, Cynthia Jean St. Markham,  
ON, CA L6G 2w3.


 +971 55 559 4192

 @ritverpaintsofficial

 Ritver Paints and Coatings

 @RitverPaintsCoatings

 www.ritver.com

 customercare@ritver.com

